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Veilige schoolomgevingen  -  Subsidiëring

Aan het einde van het vorige schooljaar werd bericht dat de minister 20 miljoen euro 
vrijmaakt voor veilige schoolomgevingen. Het gaat over kleine aanpassingen, zoals het 
breder maken van het fietspad of de aanleg van verkeersdrempels. Ook de schoolstraten 
worden als mogelijk voorbeeld genoemd. De middelen komen vrij in 2019. 

Ik ben er voorstander van om dit subsidiesysteem maximaal in te zetten en de 
cofinanciering met de steden en gemeenten is de juiste manier om dit te bereiken. 

1. In hoeverre zijn de lokale besturen op de hoogte gebracht van de mogelijkheden van 
deze subsidielijn? 

2. Is er gecommuniceerd met goede voorbeelden en welke aanpassingen worden naar 
voren geschoven voor het veilig maken van de schoolomgeving?

3. Welk reglementair kader is er uitgewerkt?

4. Hoeveel en welke besturen en/of scholen hebben al ingetekend op het aanbod?



BEN WEYTS
VLAAMS MINISTER VAN MOBILITEIT, OPENBARE WERKEN, VLAAMSE RAND, TOERISME EN DIERENWELZIJN

ANTWOORD 
op vraag nr. 53 van 25 oktober 2018
van KATHLEEN HELSEN

1-2.De contouren van dit initiatief werden begin juni van dit jaar gecommuniceerd via de 
pers. Ik plan een meer uitgebreide communicatie naar steden en gemeenten toe bij 
de finalisering van het regelgevend kader.

3-4.De basis voor het reglementair kader, een aanpassing van het decreet op het 
verkeersveiligheidsfonds, is opgenomen in het programmadecreet dat momenteel 
voorligt in het parlement. Een verdere uitwerking in een besluit van de Vlaams 
regering zal daarop volgen. Bedoeling is om voorjaar 2019 een concreet kader te 
hebben. Lokale besturen kunnen vanaf inwerkingtreding subsidieaanvragen 
indienen.


